
Vandalisme en inbraken moeten stoppen
Onze gemeente, en voornamelijk De Klinge, wordt geteisterd door inbraken en 
vandalisme. Het gaat van kwaad naar erger: kapot gegooide flessen, een gestolen 
scootmobiel, vernielde brievenbussen en grafzerken, geweld op burgers, inbraken in 
huizen, vernielingen aan de sporthal ...

N-VA Sint-Gillis-Waas deelt de bezorgdheid van de inwoners. Daarom pleitten we op de 
gemeenteraad voor meer zichtbare politiepatrouilles, mobiele camera’s, nultolerantie 
voor de daders én het sneller activeren van het Buurt Informatie Netwerk (BIN).

N-VA Sint-Gillis-Waas deelt de bezorgdheid van de inwoners. Daarom pleitten we op de 

Genoeg is genoeg voor onze raadsleden Koen 
Daniëls, Walter Scheerders en Dirk Van Raemdonck.

Veel zebrapaden in onze gemeente, maar niet altijd waar nodig
Een regenboogzebrapad is een gedeelte van de openbare weg dat voorzien is van de kleuren van de regenboogvlag om daarmee 
aandacht te vragen voor diversiteit en acceptatie van elkeen zijn geaardheid.

We steunden op de gemeenteraad het voorstel om een regenboogzebrapad aan te 
leggen, maar vroegen er eentje in iedere deelgemeente. Liefde is liefde, ook in onze 
deelgemeenten. Dat voorstel werd jammer genoeg niet gevolgd. Aan het gemeente-
huis in Sint-Gillis-Waas zijn er nu drie zebrapaden op 30 meter van elkaar. Ook de 
omgeving van de school van het Kalf is rijkelijk voorzien van zebrapaden. Maar de 
deelgemeenten kleuren niet mee in regenboogkleuren.

Daarnaast pleit onze fractie al een tijdje voor een zebrapad aan de bibliotheek in het 
centrum, aangezien veel voetgangers daar de oversteek maken. Maar ook daar heeft 
men jammer genoeg geen oren naar.

Senioren moeten afval zelf naar ondergrondse containers brengen
Met de komst van de nieuwe sociale woonwijk in het Broek besliste het 
gemeentebestuur om het afval daar niet langer aan huis op te halen. Bewoners 
van de seniorenwoningen, die ondersteuning nodig hebben en niet meer zo goed 
te been zijn, moeten nu met hun rollator tot bij die containers rijden. Bovendien 
moeten onze senioren betalen met een badge die ze vooraf moeten opladen via de 
computer.

Tevens zien we nu al vaak sluikstort staan aan die containers. In andere 
gemeenten wordt er daarom op die plaatsen cameratoezicht geplaatst, maar 
ook dat is niet voorzien.

“Senioren kunnen perfect verder bediend worden in de huidige 
regeling”, vinden raadslid Iris Ruys en fractievoorzitter Koen Daniëls. 
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Wegenwerken en omleidingen Sint-Niklaasstraat
Om afval- en regenwater te scheiden, zullen de Sint-Niklaasstraat, Molenstraat en de Dagsterrestraat worden heraangelegd. 
De N-VA vindt het een goede zaak dat die werken eindelijk kunnen doorgaan, maar betreurt dat ze niet optimaal worden benut.

•  De kans op overdreven snelheid wordt niet 
structureel aangepakt. Het blijft een kaarsrechte 
baan.

•  Behoudens een paar kleine aanpassingen, 
blijven de onoverzichtelijke kruispunten met 
Doornstraat en Baarstraat zoals ze vandaag 
zijn.

•  Er komen geen fietspaden langs beiden 
kanten van de weg, een veiligere optie waar-
voor nochtans een subsidie van 800.000 euro 
klaarligt. Fietsers en snelle e-bikes zullen dus 
van links en rechts blijven komen als je uit 
Baarstraat en Doornstraat komt.

•  De parkeerplaatsen in de zachte berm 
verdwijnen en er wordt geen ‘kus-en-rij-zone’ 
aan de school van het Hoogeinde voorzien.

•  De twee waterbufferbekkens moeten er komen 
vòòr de aanpassing van de riolering, maar die 
gronden zijn nog niet eens verworven, laat 
staan dat de bekkens al zijn aangelegd. Er is 
dus een reële kans dat het water niet weg kan, 
met alle gevolgen vandien.

•  Wadi’s van vijftien centimeter diep langs 
weerszijden zullen voor modderpoelen zorgen 
in de Molenstraat. “Een asverschuiving met 
plantenbakken was hier een beter alternatief 
geweest”, lichten fractievoorzitter Koen Daniëls 
en gemeenteraadslid Marlene Moorthamers – 
die zelf in de Sint-Niklaasstraat woont – hun 
opmerkingen toe.

Koen Daniëls eerste ondervoorzitter 
PFOS-onderzoekscommissie
Parlementslid en fractievoorzitter van de N-VA in Sint-Gillis-Waas, Koen Daniëls, 
is één van de vijftien parlementsleden die deel uitmaken van de onderzoeks-
commissie PFOS. Hij werd door het Vlaams Parlement unaniem als eerste 
ondervoorzitter aangeduid. Als enige Waaslander in de commissie, wil Koen 
samen met zijn collega’s de oorzaak van de vervuiling achterhalen en de gevolgen 
op de volksgezondheid en ons leefmilieu blootleggen. Hij stelde daarbij al heel wat 
kritische vragen aan de directie van 3M.

Marlene Moorthamers
Gemeenteraadslid

Ondoordachte wegomlegging
De N-VA waarschuwde vooraf om goed na te denken over de omleidings-
wegen tijdens de werken. We vroegen ook om omwonenden – en dan zeker 
de plaatselijke handelaars – tijdig te verwittigen. Helaas werd slechts één 
week voor de start van de werken geflyerd (en zelfs niet iedereen kreeg de 
info in zijn bus). Dat is te laat voor handelaars om zich te herorganiseren. 
Bovendien werd alles afgesloten, terwijl er perfect doorgaand verkeer kon 
zijn in één richting, zoals bij de werken op de N70 in Beveren.

Zoals verwacht worden de Geinsteindestraat, Roskamstraat en Hoog-
straat nu sterk overbelast. En dan moeten de echte werken nog beginnen. 
Jammer dat onze constructieve voorstellen, in samenspraak met de inwoners, 
worden genegeerd. Echte inspraak en samenwerking is duidelijk nog een 
werkpunt.

sint-gillis-waas@n-va.be
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Vernieuwen fi etspad 
Klingedijkstraat: frezen 
was weggegooid geld
N-VA Sint-Gillis-
Waas is tevreden dat 
het fietspad in de 
Klingedijkstraat dan 
toch volledig wordt 
vernieuwd. We 
stellen wel vast dat 
bovenlagen affrezen 
en putten vullen dé 
geliefkoosde aanpak 
is van het college 
van burgemeester 
en schepenen. Dat is 
een dure, maar meestal geen duurzame 
oplossing voor een probleem.

Met dit fietspad doet zich exact hetzelfde voor. Enkele maanden 
geleden werd de ribbelstrook van de opstaande klinkers afge-
freesd. Maar nu moet men alsnog overgaan tot een volledige 
heraanleg. “De kosten van het frezen zijn dus weggegooid geld”, 
zucht gemeenteraadslid Denis D’hanis, die zelf in de 
Klingedijkstraat woont.

Gemeente en Woonanker 
Waas laten inwoners 
Bagonie in de kou staan
De renovatiewerken 
van de woningen in de 
Bagoniewijk draaien uit 
op hetzelfde scenario 
als dat in Meerdonk: 
mensen zitten lange tijd 
zonder verwarming 
of warm water, moe-
ten het doen met half 
afgewerkte badkamers 
enzovoort. De loze be-
loftes, slechte planning, 
bewoners die in het on-
gewisse blijven en een 
gebrekkige uitvoering 
zorgen voor veel frus-
traties. N-VA-bestuurs-
lid en bewoner van de Bagoniewijk Dirk 
Steenssens verzamelde een aantal schrijnende 
voorbeelden die N-VA Sint-Gillis-Waas dan 
ook aankaartte op de gemeenteraad.

Kruispunt Voshoek - Laarstraat blijft gevaarlijk
Twee jaar geleden vroegen we met N-VA Sint-Gillis-Waas al naar enkele 
eenvoudige ingrepen om het kruispunt Voshoek, op de scheiding tussen 
Vrasene en Sint-Gillis-Waas, aan te pakken. Dat gebeurde niet. Recent 
gebeurden jammer genoeg opnieuw twee ernstige ongevallen. Bestuurders 
hebben geen goed overzicht: voor bestuurders die uit de Voshoek en de 
Laarstraat komen, lijkt het alsof de weg gewoon doorloopt, zonder kruispunt.

Raadsleden Koen Daniëls en Denis D’hanis roepen op om het kruispunt 
dringend met reflecterende en gekleurde verf te accentueren. Daarnaast kan 
er gewerkt worden met ribbelstroken om aan te kondigen dat men het kruis-
punt nadert, zowel in de Vosstraat als de Laarstraat. In een latere fase kan het 
kruispunt eventueel verhoogd worden.

Bestuurslid in de kijker: Paul De Saegher
Paul woont al jaar en dag in De Klinge. Gezond verstand en een rechtvaardig sociaal beleid 
draagt hij hoog in het vaandel. Hij is dan ook de geknipte man om te zetelen in het Bijzonder 
Comité voor de Sociale Dienst. Daar wordt geoordeeld over de toekenning van bijvoorbeeld een 
leefl oon of andere sociale tegemoetkomingen voor wie het wat moeilijker heeft. Paul wijst er 
regelmatig op dat mensen rechten hebben, maar ook plichten. Ook als ondervoorzitter van onze 
afdeling houdt hij steeds de vinger aan de pols.

Dirk Steenssens
Bestuurslid

Denis D’hanis
Gemeenteraadslid

www.n-va.be/sint-gillis-waas
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Vlaanderen doet
wél wat nodig is

De federale puinhopen 
van paars-groen
Het rapport na één jaar paars-groen is bedroevend. 
De regering-De Croo – met een Vlaamse minderheid en 
een premier uit de zevende partij – begon met grote 
woorden en nog grotere beloften: een nieuwe politiek, 
stevige fiscale hervormingen, een verstandig begrotingsbeleid.
Een schril contrast met wat ze tot nu toe realiseerde.

Het paars-groene beleid motiveert mensen niet om te werken.
Integendeel: het ontmoedigt hen om aan de slag te gaan.

Een activeringsbeleid 
zonder enige ambitie.

En dat terwijl paars-groen de kerncentrales wil sluiten.
De hardwerkende Vlaming, die niet kan genieten van het
sociaal tarief of de extra tegemoetkoming, betaalt de rekening.

Het aantal asielaanvragen zit op het hoogste niveau 
sinds de asielcrisis van 2015. Paars-groen laat betijen 
terwijl de asielcentra vollopen.

Een energiefactuur die 
de pan uit rijst.

Een activeringsbeleid 
zonder enige ambitie.

Een energiefactuur die 
de pan uit rijst.

Een dreigende asielcrisis.

Met een werkzaamheidsgraad van meer dan 
75 procent scoort Vlaanderen pakken beter dan 
Wallonië en Brussel. Vlaanderen maakt werken dan 
ook echt lonend, dankzij onder meer de jobbonus.

Vlaanderen verzacht de energiefactuur voor álle
Vlaamse gezinnen en alleenstaanden. Niet alleen
voor wie al van een sociaal tarief geniet.

Vlaanderen heeft gelukkig de middelen in handen om
nieuwkomers te integreren. Daarbij speelt kennis van
het Nederlands een cruciale rol. Daarom kwam er een
verplichte taalscreening in de kleuterklas. Zodat we
tijdig kunnen ingrijpen.

Een écht activeringsbeleid.

Een energiekorting 
voor álle Vlamingen.

Een integratieproject met 
duidelijke plichten.

België zit nochtans in de top vijf van landen met de 
hoogste belastingdruk. Ter wereld. 

Meer dan 1 miljard euro 
nieuwe belastingen. 

Vlaanderen halveert zijn begrotingstekort en zal 
tegen 2027 een begroting in evenwicht hebben.

Een begroting in evenwicht.

Volgens het Internationaal Monetair Fonds (IMF) is dat straks 
het grootste begrotingstekort van heel Europa.

Een begrotingstekort 
van 20 miljard euro.

Vlaanderen kiest voor besparingen en vermijdt zoveel 
mogelijk taksen. Ondertussen investeert de Vlaamse 
Regering fors, en zetten we volop in op de relance.

Besparen én investeren.


